

香港中醫藥管理委員會中醫組
註冊中醫紀律研訊

香港中醫藥管理委員會中醫組將於 2023 年 2 月 16 日下午 4 時正開始在香港灣仔皇后大道東 213 號胡忠大廈 22 樓會議室就一宗註冊中醫的紀律個案舉行研訊。

除非有關人士另作申請，研訊將以公開形式進行。

研訊所使用的語言為廣東話。

會議室內不准攝影、錄影或錄音。手提電話或傳呼機的響鬧裝置必須關掉。

**Chinese Medicine Practitioners Board of Chinese Medicine Council of Hong Kong
Disciplinary Inquiry on Registered Chinese Medicine Practitioner**

The Chinese Medicine Practitioners Board of the Chinese Medicine Council has scheduled to hold inquiry on a registered Chinese medicine practitioner starting at 4:00 p.m. on 16 February 2023, in the Conference Room, 22/F, Wu Chung House, 213 Queen's Road East, Wan Chai, Hong Kong.

The inquiry will be heard in public unless there is application for otherwise.

The inquiry will be conducted in Cantonese.

No photographing, video and sound recording is allowed inside the conference room. Ringing device of mobile phones or pagers must be switched off.